
 

 
 
 

 

 

Referat fra styremøte i Kompetansebroen 11.06.2025 
 

Tilstede: Jørn Limi – styreleder 
Kjersti Vevstad 
Anita Elmer (for Rannveig Velken) 
Mette Trine Bøhn Meisingset (for Karianne 
Jenseg Bergman) 
Anna Ryymin  
Inger Torunn Holmgren  
Laila Garberg Hagen (for Mari Klokkerud)  
Aud Mette Myklebust 
Trine Søndergaard Skov (for Karen Kvale 
Saugestad) 

Møtedato: 
Møtetid:  
Møtested: 

11.06.2025 
 
12.00 - 14.00 
Digitalt møte 

Forfall: Rannveig Velken 
Karianne Jenseg Bergman 
Mari Klokkerud 
Karen Kvale Saugestad 

Referent: Hilde Fremstad 
  
    
Saksliste 

Saksnr. Tittel Vedlegg 

14-25 Godkjenning av møteinnkalling og referat fra møtet 07.03.25 
 
Vedtak:  
Styret godkjenner møteinnkalling og referat fra møte 07.03.25. 
 

 

15-25 Presentasjon av Oslo-redaksjonen 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
 

 

16-25 Gjennomgang av styrets mandat – oppgaver og roller 
 

- Refleksjonsspørsmål ble sendt ut i forkant 

- Bakgrunnen for refleksjonsspørsmålene var et ønske om å ta en 

gjennomgang av hvordan styremedlemmene tolker mandatet og 

hvordan oppgavene ivaretas. Det er ulik erfaring og bruk av 

Kompetansebroen, noe som gjør at det vil være behov for å re-

forankre verktøyet med jevne mellomrom slik at alle er bevisst 

mulighetene Kompetansebroen gir  

- Det ble stilt spørsmålstegn ved bruken av ordet «rapportere» i 

refleksjonsspørsmålene. I henhold til styrets mandat som ble 

revidert og vedtatt i mars, er det en av hovedoppgavene til 

styremedlemmene å «rapportere styrets arbeid til helsefellesskap 

og utdanningsinstitusjoner» (punkt 3, kulepunkt 6). I 

rapporteringselementet ligger det å få til et godt samspill lokalt 

knyttet til arbeidet med Kompetansebroen, både når det gjelder 

ordinær drift, men også det strategiske arbeidet. Med 

«rapportering» kom det også innspill på at dette kan tolkes som 
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behovet for en forankringsprosess inn mot eget helsefellesskap 

eller utdanningsinstitusjon 

- Det kan være det er et behov for å gå opp noen grensesnitt når 

det gjelder lokale redaksjoners rolle og styremedlemmenes roller 

Vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 
 

17-25 Oppnevnelse av valgkomité 
 

- I henhold til styrets mandat skal det oppnevnes en valgkomité 

bestående av medlemmer fra sittende styre 

- Valgkomitéen skal bestå av:  

• styreleder  

• 1 representant fra kommunene  

• 1 representant fra sykehus  

• 1 representant fra utdanningsinstitusjonene 

• daglig leder 

- Laila Garberg Hagen meldte seg som medlem av valgkomitéen på 

vegne av utdanningsinstitusjonene 

 

Vedtak: 

Styret ber om at det sendes ut en forespørsel i til styremedlemmene om å 
oppnevne medlem til valgkomitéen; 1 fra sykehus og 1 fra kommune 
 

 

18-25 Trafikk og statistikk 
- Antall sidevisninger hittil i år er 1 690 830, dette tilsvarer en økning 

på 22,5 % sett opp mot samme periode i fjor 

- Det er høyest aktivitet både i kommuner som ikke er med i 

samarbeidet (Bergen, Trondheim og Stavanger) og i kommuner 

som er med (Oslo, Ullensaker, Sarpsborg, Tønsberg, Lørenskog, 

Hamar og Fredrikstad) 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering. 

 

19-25 Utviklingsarbeid 
 
Kommune Komplett 

- Sykehuspartner har nå konkludert med at Kompetansebroen ikke 

kan gjøre avrop på rammeavtalen de har med VISMA 

- Kompetansebroen har ytret bekymring om dette til Helse Sør-Øst 

- Foretaksjuristene ved Ahus har blitt bedt om å foreta en egen 

vurdering 

- Dersom de lander på en annen konklusjon, vil det rettes en 

overordnet henvendelse til Sykehuspartner 

- Vi ønsker en rask avklaring og saken har høy prioritet fra vår side 

 

Utdanningssiden 
- Skisse er utarbeidet og ble presentert i møtet. I første omgang en 

side for bachelorutdanning i sykepleie. Vil utvide dette etter hvert 

til også å omfatte andre helsefaglige studieretninger 

- Gjennomgått med lokale redaksjoner 
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- Pågående gjennomgang med representanter for 

utdanningsinstitusjonene 

- Det er startet et arbeid med å se på hvordan Kompetansebroen 

kan utfordre helsefellesskapene på hva de ønsker å informere 

studenter om som skal ut i praksis. Det kom spørsmål i styremøtet 

på hva som menes med å utfordre helsefellesskapene. Det ble 

forklart at det er ønskelig med en noenlunde lik informasjon fra 

hvert enkelt helsefellesskapsområde når det kommer til hva 

studenter kan forvente hos de ulike praksisstedene. Slik det er nå, 

er det noen praksissteder som har lagt ut mye informasjon, mens 

andre ikke har informasjon i det hele tatt. Det er ønskelig med en 

gjennomgang av hvorvidt informasjonen som legges ut skal være 

generell eller om den skal være spesifikk for hver enkel virksomhet 

- Det kom innspill i styremøtet om muligheter for å kunne dele 

pågående prosjekter og aktuelle problemstillinger for 

masteroppgaver. Dette er innspill Kompetansebroen også har 

mottatt tidligere og som er notert som et ønske 

- Innspill til utdanningssiden bearbeides med mål om å kunne 

presentere den etter sommeren som et første utkast 

 

Status bredding 
- Et kontinuerlig arbeid med ulike innsalgs- og modningsprosesser 

- Det har siden forrige styremøte blitt holdt presentasjon for 

Stavanger universitetssykehus, i tillegg til at det har vært 

korrespondanse med St.Olavs Hospital.  

- Granlystiftelsen (ideell stiftelse) har signert avtale med 

Kompetansebroen og har tatt i bruk legemiddelhåndteringskurset 

Vedtak: 

Styret tar saken til orientering. 
 

20/25 
 
 
 
 

Eventuelt 
 
Daglig leder har sagt opp 

- Avdelingsleder i Kompetanse- og utdanningsavdelingen på Ahus 

trer inn i funksjonen som daglig leder inntil ny daglig leder er på 

plass 
- Det vil bli foretatt en stillingsanalyse før utlysning, blant annet med 

innspill fra nåværende daglig leder, for å sikre en best mulig 

utlysningstekst 

- Det vil bli foretatt en grundig gjennomgang av kapasitet og 

arbeidsbelastning i sentral redaksjon for å rigge høsten på en god 

måte 

 
Notat fra kommunene i Helsefellesskapet Ahus og kommunene 

- Styreleder og daglig leder har mottatt et notat som omhandler: 

1. Bekymring knyttet til fremdrift med Kommune Komplett 

2. Hvordan Helsefellesskapet Ahus og kommunene får mest 

mulig ut av lokal redaksjon 

3. Samspillet mellom de lokale redaksjonene og den sentrale 

redaksjonen 

4. Daglig leders rolle og fullmakter samt organisering av 

Kompetansebroen 
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- Det er avtalt en videre intern prosess for håndtering av punktene i 

notatet 

 


